
Motion ang. ränteavdrag 

Bakgrund: 
I ett dokument från 2017-04-18 meddelar styrelsen att 
de kommer att producera en lista över lån med 
lånenummer i närtid. Detta är ett svar på en begäran 
som revisorerna ställde i revisionsberättelsen för år 
2016. Frågan togs åter upp på extrastämman 2018-04-
26 i samband med att styrelsen ville låna mera pengar 
och styrelsen lovade då att snarast åtgärda detta. 
 
Förslag: 
Mitt förslag är att ni redovisa detta snarast så att vi till 
nästa deklaration kan ta upp detta ränteavdrag. 
 
 
 
 
 


